
 
Uppdatering av skolskjutsprinciperna för förskoleundervisningen och grundläggande 
utbildningen i Lovisa stad 
 
NFB 20.03.2024 § 37  
  
 
 
Beredning utbildningschef Timo Tenhunen, tfn 0440 555 332, planerare Tuula Lehto, 

tfn 0444 055 517 och skolsekreterarna 
 

Rektorerna och skolsekreterarna, skolskjutsplaneraren, utbildningschefen, 
skolskjutsföretagarna och vårdnadshavarna använder aktivt principerna för 
skolskjutsarna för förskoleundervisningen och grundläggande utbildningen 
i Lovisa stad. Principerna godkändes senast 3.5.2022 och 1.6.2022. 
Utbildningschefen, skolväsendets planerare och skolsekreterarna har 
under våren uppdaterat skolskjutsprinciperna och de innehåller små 
ändringar och tillägg. 
 
Bilaga 1: principerna för skolskjutsarna för förskoleundervisningen och 
grundläggande utbildningen i Lovisa stad 
 

Föredragning Direktören för centralen för bildning och välfärd Kirsi Kinnunen  
 

Förslag Nämnden för fostran och bildning godkänner uppdateringen av principerna 
för skolskjutsarna för förskoleundervisningen och grundläggande 
utbildningen i Lovisa stad så att de träder i kraft 1.4.2024. 
 
Behandling 
Nämnden för fostran och bildning diskuterade om skolskjutsprinciperna 
och ansåg att principerna bör förnyas. 
 
Utbildningschefen föreslog att man kan ordna en aftonskola om 
skolskjutsprinciperna, som nämnden för fostran och bildning understödde. 
 
Direktören för centralen för bildning och välfärd gjorde följande 
ändringsförslag: 
 
Nämnden för fostran och bildning godkänner uppdateringen av principerna 
för skolskjutsarna för förskoleundervisningen och grundläggande 
utbildningen i Lovisa stad så att de träder i kraft 1.4.2024. Dessutom 
beslutar nämnden för fostran och bildning att det ordnas en aftonskola för 
nämnden för fostran och bildning om skolskjussarna under våren 2024 före 
den nya konkurrensutsättningen av skolskjussar. 
 
Nämnden för fostran och bildning understödde direktören för centralen för 
bildning och välfärds förslag enhälligt. 
 

Beslut Nämnden för fostran och bildning godkände uppdateringen av principerna 
för skolskjussarna för förskoleundervisningen och grundläggande 
utbildningen i Lovisa stad så att de träder i kraft 1.4.2024. Dessutom 
beslutade nämnden för fostran och bildning att det ordnas en aftonskola för 
nämnden för fostran och bildning om skolskjussarna under våren 2024 före 
den nya konkurrensutsättningen av skolskjussar.   

 
 
NFB 28.08.2024 § 97    
215/12.00.00/2024    
 



 
Beredning vikarierande utbildningschef Auli Saarinen, tfn 0440 555 332  
 

Aftonskolan ordnades 19.6.2024 för nämnden för fostran och bildning. 
 
Avtalet om persontransporter för Lovisa stad löper ut 31.7.2025, och därför 
behöver staden inleda en ny upphandlingsprocess. Värdet på 
transportupphandlingarna överstiger EU-tröskelvärdet som definieras i 
upphandlingslagen för avtalsperioden. 
 
Eftersom det handlar om en omfattande och krävande upphandling, är det 
bra att anlita upphandlingstjänster för att säkerställa att förfarandet är 
lagligt och att upphandlingen motsvarar stadens behov. Den aktuella 
upphandlingen av persontransporter gäller både centralen för bildning och 
välfärd och centralen för näringsliv och infrastruktur. Genom ett 
tjänsteinnehavarbeslut av tf. stadsdirektören (14.5.2024 § 9) har 
HankintaPartners Oy utsetts till upphandlare av persontransporter. 
 
På nämnden för fostran och bildnings möte 20.8.2024 togs det upp en 
sträcka på Borgåvägen, som börjar vid Gammelbyvägens korsning, upp till 
Forsby skolcentrum. På den här sträckan, som är cirka fyra (4) kilometer 
lång, saknas det lätttrafikled. Man kom överens att återkomma till ärendet 
vid nästa möte.  
 

Föredragning Direktören för centralen för bildning och välfärd Kirsi Kinnunen  
 

Förslag Nämnden för fostran och bildning diskuterar preliminärt på mötet om 
behovet att uppdatera skolskjutsprinciperna och vägleder för beredningen 
av ärendet. 
 
Behandling 
Nämnden för fostran och bildning diskuterade behovet att uppdatera 
skolskjutsprinciperna. 
 

Beslut Nämnden för fostran och bildning diskuterade preliminärt på mötet om 
behovet att uppdatera skolskjutsprinciperna och vägledde för beredningen 
av ärendet. 


